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Idrottsnämnden 

 
 

Protokoll 6/2023 
  
 

   
 

 Tid Tisdagen den 20 juni kl. 17:30 – 18:03 
 Plats Hantverkargatan 3D, Glasbruket 
 Justering 

 
 
 

Måndagen den 26 juni 2023  

  
  

Närvarande  
 

 Beslutande ledamöter: 
Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 
Mikael Peterson (C), vice ordförande 
 

 Petra Larsson (S) 
Hassan Jama (V)  
Anna Cederschiöld Stuart (M) 
Mikael Sundin (M) 
Leif Söderström (SD) 
Hanna Wistrand (L)  
 
Tjänstgörande ersättare 
Lotten Hammar (S) för Stian Armstad (S) 
Lisa Söderblom Arce (V) för Ann Karlsson (V) 
Lisa Carlbom (MP) för Marie-Helena Fjällås (MP)  
 
Ersättare:  
Niki Konomi (S) 
Christoffer Hökmark (M) 
Roine Löfgren (SD) 
Christoffer Heimbrand (L) 

 
 

 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 
Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 
Johan Heinonen (S), Susanne Olsson, personalföreträdare för 
Kommunal Linda Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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 § 1 

Val av protokolljusterare och tid för justering 
 
Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Mikael Peterson (C) att 
tillsammans med ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) justera dagens 
protokoll. 
 
Justering sker måndagen den 26 juni 2023. 
 
 
§ 2 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom 
idrottsförvaltningen 
 
Inga anmälningar fanns till detta sammanträde. 
 
 
§ 3 
Anmälningsärenden 

A. Funktionshinderrådets protokoll för maj 
B. Samråd om förslag till detaljplan för Strandärten 22 i 

stadsdelen Hässelby Villastad 
C. Samrådssvar på detaljplan för Del av Enskede Gård 1:1, vid 

Enskede Gårdsväg 
D. Betongrenovering av maskinutrymme och sandfilter 

på uteläktare, Eriksdalsbadet, Eriksdalsbadet 1:1, 
lägesrapport 

E. Nya löparbanor på Stockholms stadion, Norra 
Djurgården 1:42, slutredovisning 

Beslut  
Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 
 
Särskilt uttalande 3C 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Förslaget till detaljplan för del av Enskede Gård kommer beröra 
Enskede ridskola. Centerpartiet och Liberalerna håller med 
idrottsförvaltningens anmärkning på att det saknas tydlig 
information och kartbild om var ridstigen går idag och hur den 
tänker läggas om. Vi vill därför understryka att planavdelningen 
och exploateringskontoret måste återkomma med den justerade 
ridstigen som uppfyller de ställda kraven.  
 
Enligt Strategi för idrottsanläggningar 2022-2026 är ridsport den 
näst största idrotten för flickor i mellan- och högstadieålder samt 
den största idrotten för flickor i gymnasieålder. Rididrotten sticker 
sedermera ut genom att den tydligt är en större sport för flickor 
än för pojkar. Idrottsföreningen Enskede Ridsällskap som är 
verksamma på Enskede ridskola hade 2022 ca 740 medlemmar, 
varav ungefär hälften var barn och ungdom. Därför är det av 
största vikt att vi ser till att Enskede ridskola drabbas så lite som 
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möjligt av planförslaget och att skolan med säkerhet kommer 
kunna bedriva vidare sin verksamhet. Både för ridsporten och 
unga skull men också för att prioritera en stark flickidrott. 
 
 
§ 4 
Ändrade regler för Stockholm stads båtplatskö 
Dnr 6.1/2023/1622 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
uppdaterade regler för Stockholms stads båtplatskö som ska 
gälla från och med att nytt IT-system lanseras och tillsvidare. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 31 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 5 
Samverkan mellan idrottsnämnden och berörda parter inom 
ramen för fokus Järva 
Dnr 1.3/2023/1558 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till inriktning för 
samverkan inom ramen för fokus Järva. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 juni 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama 
m.fl. (V), Lisa Carlbom (MP), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Leif Söderström föreslår (se beslutet).  
 

2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna 
Wistrand (L) föreslår: 
 

1. Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 
2. Att därutöver anföra följande: 
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Ett viktigt fokus för den rödgröna och även tidigare 
majoriteter är Järva. Rinkeby, Tensta och Husby i 
Stockholms stad är av polisen utpekade som så kallade 
särskilt utsatta områden, vilket innebär att samtliga 
särskilt utsatta områden i Stockholms stad ligger i Järva. 
Här finns många goda krafter, men också en allt för hög 
nivå av kriminalitet, övergrepp i rättssak, parallella 
samhällsstrukturer och extremism. Genom Fokus Järva 
har den rödgröna majoriteten aviserat att det ska tas ett 
samlat grepp om området, för att förbättra livet för de 
boende och öka tryggheten.  
 
Samtidigt finns i staden även ett flertal ytterligare 
områden som definieras som utsatta, om än inte särskilt 
utsatta. Det gäller Bredäng, Hagsätra, Rågsved, 
Hässelby, Vällingby, Vårberg, Östberga och Solberga. 
Även här finns mycket av den problematik som finns i 
särskilt utsatta områden, men på en något lägre nivå. Vi 
ser nu en risk för att dessa områden nedprioriteras av det 
rödgröna styret om allt fokus läggs på Järvaområdet. 
 
Om staden och polisen fokuserar och begränsar sitt 
arbete till endast ett avgränsat område kommer de 
kriminella begå sina brott någon annanstans i staden. 
Därför är det viktigt att prioriterat arbete också bedrivs i 
våra andra utsatta områden. 
 
När det gäller detta ärende som tar avstamp i Fokus 
Järva med etablerandet av Järvaligan har Liberalerna 
och Centerpartiet ett antal medskick. Det är bra att 
förvaltningen försöker skapa aktivitet i och med detta 
initiativ, men det kan bli kontraproduktivt om det blir en 
krock mellan föreningsliv och insatsen. 
 
Det finns fotbollsföreningar som verkar i området och vi 
uppfattar inte att det genomförts en riktig 
konsekvensanalys även om man tagit hänsyn till att inte 
konkurrera med St Erikscupen. En annan farhåga, som 
förvaltningen berör i underlaget, är att insatsen framförallt 
riktar sig till pojkar då pojkar i mycket högre utsträckning 
spelar fotboll än flickor. Det kanske inte heller är helt 
genomtänkt att namnge något som ska avleda från 
kriminalitet till en liga. 
 
På samma tema pratar majoriteten om ett 
kampsportscenter på Järva, återigen en satsning riktad 
mot pojkar. Återigen ser vi hur majoriteten premierar 
ojämställda idrottsinvesteringar. Vi ser istället att man bör 
bygga ett idrottscenter med plats för flera olika idrotter, 
även sådana som flickor väljer som t ex dans. Järvas alla 
barn och unga behöver få ta plats och komma i rörelse, 
inte endast pojkarna.  
 
Det är viktigt att man i planeringen för Fokus Järva tar 
höjd för att satsningarna ska vara så jämställda som 
möjligt, dvs. även ha fokus på idrotter som flickor i högre 
utsträckning väljer. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Leif Söderström (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Idrottsförvaltningen avser att bidra till att realisera ett initiativ från 
föreningslivet i Järva. Det handlar om att starta upp en lokal 
fotbollsaktivitet för unga i åldern 10-15 år, där arbetsnamnet är 
”Järvaligan”. Avsikten är att genom aktiviteten minska risken för 
unga att dras in i kriminalitet. 
 
Planen är att erbjuda en öppen fotbollsaktivitet för unga från 
Järvas samtliga stadsdelar, samla ihop dessa,  bilda lag och 
spela matcher mot varandra på helgerna. 
 
För att Järvaligan skall bli framgångsrik anser förvaltningen att 
det krävs engagemang från inte bara lokala föreningar, utan 
även från skolorna, stadsdelsförvaltningen, RF-SISU Stockholm, 
Stockholms Fotbollsförbund och även Idrottsförvaltningen har en 
viktig uppgift att fylla, detta är för alla parter tids och 
resurskrävande. 
 
En viktig resurs saknar dock omnämnande, och det är 
föräldrarnas engagemang. Detta med tillhörande planering för 
hur de skall kunna engageras som stödfunktioner och därigenom 
bli delaktiga i Järvaligans genomförande med möjlighet att 
bidraga till kontinuiteten för sina ungdomars idrottande och 
Järvaligans förverkligande. 
 
 
§ 6 
Årsrapport 2022 för idrottsnämnden – yttrande över 
stadsrevisionens årsrapport 
Dnr 1.4/2023/1258 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Som yttrande över rapporten hänvisar idrottsnämnden till  
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 26 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  
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Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 7 
Fyllnadsnominering till rådet för funktionshinderfrågor 
Dnr 1.1.2/2023/1575 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner Funktionsrätt i Stockholm stads 
fyllnadsnominering av ledamot till idrottsnämndens och 
Stockholm Globe Arena Fastigheter AB:s råd för 
funktionshinderfrågor, enligt bilaga. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 23 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 8 
Anläggande av 11-spels konstgräsplan samt 
servicebyggnad på Sundby 5:17, utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2022/533 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagning av handlingar för 
projekt anläggande av 11-spels konstgräsplan samt 
servicebyggnad på Sundby 5:17, som underlag för ett 
kommande inriktningsbeslut, till en sammanlagd 
beräknad utredningsutgift upp till 3 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 30 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  
 
 



Sida 7 av 22 

 

 
Idrottsförvaltningen 
Box 8313 
104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande: 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
 
Sundby 5:17 är en plats som är utsedd som både 
evakueringsyta och kompensationsyta med anledning av 
utvecklingen på Bromstens IP. Eftersom detta ärende innehåller 
evakueringsytan för den verksamhet som Bromstens IK idag 
bedriver på Bromstens IP så vill vi understryka vikten av att 
iordningställandet av fotbollsplanen är i synk med det pågående 
planarbetet och att stadens berörda förvaltningar samarbetar för 
att evakueringstiden ska bli så kort som möjligt. Det är samtidigt 
viktigt att förvaltningarna ser till att det inte behöver bli något 
avbrott i Bromstens IK:s verksamhet i och med detta. 
 
 
§ 9 
Anläggande av 11-spels konstgräsplan, utegym och  
servicebyggnader på Årstafältet, del av Årsta 1:1, 
inriktningsbeslut 
Dnr 8.1.1/1376/2015 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar 
som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en sammanlagd beräknad utgift, se bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 

som redovisas i bilaga 1, som en följd av bedömd 
inriktning för projektet anläggande av en 11-spels 
konstgräsplan, utegym och servicebyggnader på 
Årstafältet. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 25 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande: 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
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Det är positivt att nya idrottsytor anläggs när staden växer och 
utvecklas. Det ekonomiska läget så väl i staden som i samhället i 
stort är pressat och det är därför av vikt att vi alltid värnar 
stockholmarnas skattemedel. Stadens upplåning har under de 
senaste tio åren ökat snabbt och i takt med att räntorna stiger 
kommer en allt större del av stadens budget gå till räntor. Det är 
därför önskvärt att underlagen är så goda som möjlighet så att 
besluten i sin tur kan bli så kloka som möjligt samt att olika 
alternativ redovisas och vägs emot varandra.  
 
När det gäller inriktningsbeslut generellt skulle vi därför vilja 
efterfråga en tydligare redovisning av olika alternativ vad gäller 
omfattning, utformning och utrustning med mera samt de 
prognostiserade kostnaderna för de olika alternativen när så är 
möjligt och rimligt. Det skulle ge oss ledamöter i en beställande 
nämnd bättre förutsättningar att fatta väl avvägda och 
ansvarsfulla beslut. 
 
 
§ 10 
Ny multihall på Enskede IP, Enskede Gård 1:1, 
utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2023/941 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagande av handlingar 
för projekt ny multihall på Enskede IP, som underlag till 
ett kommande inriktningsbeslut till en utredningsutgift upp 
till 10 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 29 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V) 
och Lisa Carlbom (MP) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är glädjande att planeringen för en ny multihall på Enskede 
IP kan komma igång. En hall för fotboll och friidrott tillför 
möjligheter för fotboll året runt och även helt nya 
friidrottsfunktioner till Enskede IP. Genom detta stärks platsen 
som en knytpunkt för både fotbollen och friidrotten i söderort. 
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I det kommande arbetet är det centralt att en god dialog förs 
med föreningarna på platsen. Detta för att den nya anläggningen 
ska bli ändamålsenlig och i så stor utsträckning som möjligt 
tillvarata föreningslivets behov. Att idrottsytorna blir så stora som 
möjligt är förstås av största vikt. En aspekt att titta närmare på är 
också exempelvis möjligheten att i anläggningen inrymma 
mötes- och föreningslokaler. 
 
 
Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det här projektet är mycket efterlängtat av föreningarna på plats. 
I underlaget framgår det dock inte alls hur de olika idrotterna ska 
kunna samarbeta på ett bra sätt i multihallen, något som kanske 
tillkommer inför nästa beslut. En god samverkan mellan 
idrotterna rent praktiskt på plats är en förutsättning för att 
multihallen ska bli ett lyckat projekt. 
 
Vad som också är mycket viktigt inför det fortsatta arbetet är att 
förvaltningen tar med sig de sportspecifika kriterier och 
önskemål de båda föreningarna har skickat in efter samråd med 
förvaltningens handläggare om projektet och att man redovisar 
hur man kunnat tillmötesgå dem eller varför de inte är möjliga att 
tillmötesgå. 
 
 
§ 11 
Ny konstgräsplan samt omklädning- och servicebyggnad i 
Riksby, del av Ulvsunda 1:1, utredningsbeslut 
Dnr 8.1.1/770/2018 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagning av handlingar för 
projekt Ny konstgräsplan samt omklädning- och 
servicebyggnad i Riksby, som underlag för ett kommande 
inriktningsbeslut till en sammanlagd beräknad 
utredningsutgift upp till 5 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 29 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama 
m.fl. (V), Lisa Carlbom (MP), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Leif Söderström föreslår (se beslutet).  
 

2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna 
Wistrand (L) föreslår: 
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1. Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 
2. Att därutöver anföra följande: 

 
I dag finns det 6 rugbyföreningar i Stockholm Stad, tre 
hemmahörande i söderort, en på Essingen, en i Bromma 
och en i centrala stan/lite överallt. Av dessa spelar alla 
utom den sistnämnda fullkontaktsrugby som är den form 
som påverkas mest av konstgräs. Fyra av de sex 
föreningarna har barn-och ungdomsverksamhet och när 
det gäller regelverket för underlag som vi får utöva 
sporten på så är reglerna identiska för barn- och 
ungdomsrugby som för vuxna. 
  
Rugby är en naturgrässport och man vill helst träna och 
utöva sin sport enbart på gräs. Men, utifrån 
grässäsongen i Stockholm, tillsammans med det 
begränsade antalet idrottsanläggningar det finns, så inser 
man att man kommer få avsevärt bättre 
träningsförutsättningar om man också får rugbyanpassat 
konstgräs på ett par platser i Stockholm. I samtal med 
idrottsförvaltningen har Stockholms rugbyförbund sagt att 
idealet vore tre rugbykonstgräsplaner (västerort, gröna 
linjen söder ut och röda linjen söderut) samt minst två 
naturgräsplaner som bör vara placerade på två olika 
platser för det mest optimala upplägget. Anledningen till 
detta är att: 
 

 Regelverket säger att okontrollerad fullkontakt, dvs 
tacklingar, endast får ske på naturgräs och 
rugbyanpassat konstgräs då skaderisken på vanligt 
fotbollskonstgräs är allt för stor. Främst är det 
huvudskador som är problemet när man faller 
okontrollerat. Rugbykonstgräs har en större 
stötdämpning, tillsammans med tjockare och längre gräs. 
Skaderisken är ännu lägre på naturgräs och därför spelar 
man helst matcher på naturgräs. 
 

 Med rugbyanpassade konstgräsplaner kan man träna 
året om och får matchförberedande säsong på ett säkert 
sätt. Rugbyn behöver tre veckor av fullkontaktsträning 
innan seriespel, men får i dag i bästa fall en pga vårens 
ankomst till Stockholm. Med rugbyanpassade 
konstgräsplaner kan man dessutom spela 
träningsmatcher innan säsongen startar då det blir tillåtet. 
Detta är idag omöjligt i Stockholmsområdet då man 
endast kan träna på fotbollskonstgräs innan man får 
tillgång till naturgräs. 

 
 De två befintliga naturgräsplanerna i Gubbängen räcker 

inte till för de tre befintliga föreningarna. Med 
kompletterande konstgräsplaner kan antalet 
träningstimmar öka då rugbykonstgräset klarar fler 
träningstimmar än naturgräs. 
 
Det är alltså helt avgörande att konstgräset i Riksby blir 
rugbyanpassat för att planen ska kunna anses vara en 
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kompensation för den förlorade gräsplanen och detta 
måste tydligt framgå i beslutsunderlaget att det är den 
sortens konstgräs som ska utredas. Om det anläggs en 
vanlig konstgräsplan innebär det att den endast delvis 
kan användas för rugbyträning och inte till matchspel 
överhuvudtaget, något som helt skulle döda 
rugbyverksamheten i norr- & västerort. 
För att en plan ska räknas som World Rugby-approved, 
dvs det som kallas rugbyanpassat konstgräs, så räcker 
det inte med att den byggs rätt utan den måste också 
godkännas enligt ett särskilt testsystem. 
 
Det är också mycket viktigt att man säkerställer att 
rugbyn i norr & västerort inte blir planlösa under 
byggtiden om det är så att det blir ett tidsglapp emellan 
när den befintliga planen tas i anspråk och den nya är 
färdigställd. 
 
Utöver förvaltningens förslag yrkar vi därför på att: 

- Det måste framgå i beslutet att konstgräset 
kommer att bli World Rugby-approved, s.k. 
rugbyanpassat konstgräs.  

- Föreningarna verksamma på plats måste 
garanteras ersättningsyta under anläggningstiden 
om det uppstår tidsglapp innan den nya 
anläggningen är färdigställd. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V) 
och Lisa Carlbom (MP) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är av stor vikt att under utredningen ha en tät dialog med 
föreningarna som ska nyttja planen. Hänsyn måste i planeringen 
tas till planernas utformning, inte minst för att säkerställa att 
planen kommer att kunna nyttjas av rugbyn. En löpande dialog 
med berörda föreningar och förbund är därför central. 
 
 
§ 12 
Upprustning och ombyggnad av Vällingby sim- och 
idrottshall, Kanslisilket 5, inriktningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/1238 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner en bedömd tillkommande 
hyreskostnad som redovisas i bilaga 1, som en följd av 
bedömd inriktning för projektet Upprustning och 
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ombyggnad av Vällingby sim- och idrottshall, 
Kanslisilket 5, och föreslår att kommunfullmäktige 
godkänner den. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar 
som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en sammanlagd beräknad utgift, se bilaga 1. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 26 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 13 
Ny idrottshall i Bromstensgluggen, Bromsten 9:2, 
utredningsbeslut 
Dnr 5.1.12022/532 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagning av handlingar för 
projekt Ny idrottshall i Bromstensgluggen, som underlag 
för ett kommande inriktningsbeslut, till en sammanlagd 
beräknad utredningsutgift upp till 8 mnkr. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 29 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 14 
Anläggande av 11-spels konstgräsplan på Sjöängens BP, 
Örby 4:1, utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2022/2932 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att beställa 
av fastighetsnämnden framtagning av handlingar för 
projekt Anläggande av 11-spels konstgräsplan på 
Sjöängens BP, som underlag för ett kommande 
inriktningsbeslut till en sammanlagd beräknad 
utredningsutgift upp till 2 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 30 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama 
m.fl. (V), Lisa Carlbom (MP), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Leif Söderström föreslår (se beslutet). 
 

2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna 
Wistrand (L) föreslår: 
 

1. Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att utreda möjligheterna att bygga ett fotbollskluster på 

Sjöängen i Älvsjö. 
 
Det är varmt välkommet att grusplanen på Sjöängens BP nu 
planeras att anläggas med en 11-spels konstgräsplan med 
tillhörande stängsel och belysning. Men lika glädjande som det 
var att läsa om det nya konstgräset, lika beklagligt var det att 
läsa att bollplanen bara är en kortvarig lösning och kommer 
behöva få en ny lokalisering då den ingår i utvecklingsområdet 
för Älvsjö.  
 
I vänsterstyrets underlag för budget 2024 med inriktning 2025 
och 2026 för idrottsnämnden kunde vi läsa att Älvsjö IP med sina 
två 11-spelsplaner och tre 7- spelplaner fanns med för 
kompensationsinvesteringar för utvecklingsområdet för Älvsjö. 
Det finns således en plan att inte bara ta grusplanen vid Älvsjö 
IP i anspråk utan också de andra fotbollsplanerna som ingår på 
Älvsjö IP. I det här ärendet får vi nu också läsa att Sjöängens 
bollplan kommer få flytta på sig. Man undrar vart vänsterstyret 
planerar områdets möjligheter till idrottande. 
 
Hösten 2022 gick Centerpartiet, tillsammans med Stockholms 
fotbollsförbund, fram med ett förslag på ett fotbollskluster på 
Sjöängen i Älvsjö. Centerpartiet lämnade även i april 2023 in en 
motion om detta. Det tar nio minuter att ta sig till Älvsjö station 
från Centralisationen i Stockholm. Sjöängen ligger sen på 
gångavstånd från Älvsjö station. Detta gör att fotbollsområdet är 
strategiskt placerat och resvägen kort även för innerstadens 
fotbollsföreningar som idag har stor brist på fotbollsplaner. 
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Fotbollsklustret skulle också ge nya möjligheter för arrangemang 
av större cuper och turneringar. 
 
Centerpartiet och Liberalerna ställer sig positiva till ett 
anläggandet av en 11-spels konstgräsplan med tillhörande 
stängsel och belysning men hade hoppats på att 
vänstermajoriteten hade högre ambitioner för idrotten än vad 
förslaget avser. Sjöängen hade varit en perfekt plats för 
Stockholm att bygga ikapp en del av den idrottsanläggningsbrist 
vi har. Det är synd att vänstermajoriteten inte ens vill utreda den 
saken. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
 
§ 15 
Motion om En tydligare digital kommunikation av 
Stockholms föreningsutbud – svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2023/1584 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 25 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama 
m.fl. (V), Lisa Carlbom (MP), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M), Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och 
Hanna Wistrand (L)  föreslår (se beslutet). 
 

2) Leif Söderström (SD) föreslår: 
 
1. Förvaltningens förslag till beslut avslås. 
2. Idrottsnämnden ställer sig bakom 

Sverigedemokraternas remissyttrande. 
3. Därutöver anföra följande: 
 
Idrottsnämnden föreslår att kommunstyrelsen föreslår 
kommunfullmäktige att bifalla Sverigedemokraternas 
motion i sin helhet. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Leif Söderström (SD) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
 
 
§ 16 
Motion om att utveckla Knutby bollplan – svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2023/1180 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 22 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama 
m.fl. (V), Lisa Carlbom (MP), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Leif Söderström föreslår (se beslutet). 
 

2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna 
Wistrand (L) föreslår: 
 
Att idrottsnämnden tillstyrker motionen. 
 
Det är glädjande att idrottsförvaltningen ämnar se över 
förutsättningarna för att utveckla Knutby bollplan. De 
aktiva föreningarna på plats vittnar om att 
servicebyggnaden är alldeles för litet och nedgånget. Det 
behövs istället en rejäl utveckling av omklädningsrum och 
toaletter då den inte rymmer alla barn och ungdomar som 
nyttjar bollplanen idag. Toaletterna är inte heller 
tillgänglighetsanpassade och inget café eller fik finns 
tillgängligt. Detta begränsar både barn och föräldrar på 
plats. 
 
Om man gör rätt investeringar på Knutby bollplan kan 
idrottsföreningarna expandera och locka till sig fler unga. 
Med dess läge i ett av våra mest prioriterade områden, 
Järva, så är det extra viktigt att satsa på platsen. Det är 
en betydelsefull mötesplats som har möjlighet att få fler 
barn och unga att kunna engagera sig i idrott. Den kan 
skapa större trygghet för området och bidra till bättre 
integration.  
 
Centerpartiet hoppas vänsterstyret använder utredningen 
till att lyssna in vad de verksamma föreningarnas 
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önskemål och behov är för platsen för att sedan utveckla 
Knutby BP till en mer tillgänglig, välkomnande och 
ändamålsenlig plats fler barn och unga. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
 
§ 17 
Motion om att ta principiell ställning mot könsselekterade 
simbassänger – svar på remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2023/1179 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 30 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama 
m.fl. (V), Lisa Carlbom (MP), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M), Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och 
Hanna Wistrand (L)  föreslår (se beslutet). 
 

2) Leif Söderström (SD) föreslår: 
 
1. Förvaltningens förslag till beslut avslås. 
2. Idrottsnämnden ställer sig bakom 

Sverigedemokraternas remissyttrande. 
3. Därutöver anföra följande: 

 
Idrottsnämnden föreslår att kommunstyrelsen föreslår 
kommunfullmäktige att bifalla Sverigedemokraternas 
motion i sin helhet. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Leif Söderström (SD) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
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§ 18 
Remiss av Förslag till ANDTS-program, Stockholms stads 
program om alkohol, narkotika, dopningsmedel, tobak och 
nikotinprodukter samt spel om pengar 2023-2026 – svar på 
remiss från kommunstyrelsen  
Dnr 1.6/2023/946 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 26 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama 
m.fl. (V), Lisa Carlbom (MP), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M), Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och 
Hanna Wistrand (L)  föreslår (se beslutet). 
 

2) Leif Söderström (SD) föreslår: 
 
1. Att delvis bifalla förvaltningens förslag 
2. Att därutöver anföra följande: 

 
Programmet för arbetet mot alkohol, narkotika, 
dopningsmedel, tobak och spel om pengar (ANDTS) 
utgör ett viktigt arbetsdokument för förbättrad folkhälsa. 
För att programmets målinriktning ska uppnås behöver 
dess aktiviteter vara evidensbaserade och underbyggda 
av erkänd best-practice och högkvalitativ forskning. I det 
innevarande programmet blandas olika metoder och 
modeller med varierande evidens. Evidensen av de 
förslagna aktiviteterna måste tydliggöras. 
 
För att urvalet av aktiviteter i större utsträckning ska 
grunda sig på erkänd best-practice med utredda effekt-
orsakssamband bör en djupare utredning genomföras. 
För detta skulle statens beredning för medicinsk och 
social utvärdering (SBU) kunna kontrakteras. 
 
De föreslagna aktiviteterna riskerar att leda till en oklar 
effekt som kan bli kostsam för såväl individ som 
samhälle. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Leif Söderström (SD) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
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Särskilt uttalande: 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
 
Staden har tagit fram ett förslag på ANDTS-strategi. En i många 
avseenden välkommen strategi som syftar till att minska de 
skadliga verkningarna av missbruk kopplat till alkohol, narkotika, 
dopning, tobak och nikotin samt spel om pengar. Vi ser också att 
det finns positiva trender i staden kopplat till bl.a. skolungdomars 
minskande alkoholkonsumtion. Det viktiga arbetet behöver 
fortsätta. Väl medvetna om att målen i strategin följer de 
nationella föreslagna målen menar vi att strategin hade tjänat på 
att skilja på bruk av lagliga och olagliga produkter. Det finns 
utrymme för staden att göra det. De åtgärder som behövs skiljer 
sig rimligtvis åt när bruket och produkterna är lagliga eller 
olagliga.  
 
Vi menar att strategin inte får leda till en mer restriktiv syn på 
restaurangers och barers öppettider än vad som idag gäller. 
Restauranger, barer och nattliv skapar arbetstillfällen och bidrar 
till ett attraktivare Stockholm, dygnet runt året om. Strategin får 
inte leda till att färre etablissemang beviljas alkoholtillstånd. 
Tyvärr ser vi att en sådan risk föreligger. Vi vill att 
gårdsförsäljning införs i Sverige, vilket också skulle kunna ge 
bättre förutsättningar för mikrobryggerier att under vissa 
förutsättningar få sälja och servera alkohol. Vi är oroade att 
ANDTS-strategin skulle försvåra för sådana tillstånd att komma 
till, och därmed riskera att lägga en våt filt över småföretagandet 
i staden samt den tjänstesektor som för många innebär det 
första steget in på arbetsmarknaden.  
 
I övrigt stöder vi strategin och dess innebörd. 
 
 
§ 19 
Svar på skrivelse om Fritidsbanken och fritidsbibliotek 
Dnr 3.1/2023/1592 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 26 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama 
m.fl. (V), Lisa Carlbom (MP), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Leif Söderström (SD) föreslår (se beslutet). 
 

2) Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna 
Wistrand (L) föreslår: 
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Att idrottsförvaltningen tar ett aktivt samordningsansvar 
för stadens fritidsbibliotek i samarbete med en redan 
etablerad aktör. 
 
Den grönblå majoriteten avsatte pengar för 
uppstartsarbete av fritidsbibliotek och idrottsförvaltningen 
har under föregående år samordnat 
stadsdelsförvaltningars arbete med etablering av 
biblioteken. Vårt mål var att ge flera barn och unga 
tillgång till en aktiv fritid, framförallt de barn som kanske 
inte har samma möjligheter att köpa allt som krävs för en 
fritidsaktivitet.  
 
Vi noterar att idrottsförvaltningen i deras svar om 
fritidsbanker skriver att de inte har kompetens eller 
kapacitet för att delta i det arbete som krävs för att 
etablera ett fritidsbibliotek. Förvaltningen sätter fingret på 
att det här handlar om resurser, avsatta medel och 
engagemang från vänsterstyrets sida. Det räcker inte 
med att förvaltningen har uttryckt till 
stadsdelsförvaltningarna att det vore önskvärt med en 
gemensam hållning till medlemskap i Fritidsbanken. Det 
krävs avsatta medel och att vänsterstyret vill ha ett 
gemensamt och bra system för fritidsbibliotek över hela 
staden.  
 
Vi har sett hur uppskattat Fritidsbanken är i flera 
kommuner. Vi hoppas att vänsterstyret i Stockholm nu 
ändrar sig och visar ledarskap i frågan om att fler barn 
ska få tillgång till fritidsutrustning. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
 
§ 20 
Svar på skrivelse om stadsrevisionens rapport 2022:3 – 
bidrag till ideella föreningar 
Dnr 1.3/2023/1623 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 25 maj 2023. 
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Leif Söderström (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi tackar förvaltningen för svaret och den insikt om nämndens 
arbete och förutsättningar som förmedlades. 
 
 
§ 21 
Svar på skrivelse om status för planerade  
idrottsanläggningar på Skarpnäcksfältet 
Dnr 2.4.2/2023/1405 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 26 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Leif Söderström (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi tackar förvaltningen för ett mycket tydligt och väl 
genomarbetat svar och kommer att följa projektets utveckling i 
tiden. 
 
 
§ 22. 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om 
evakueringsfrågan vad gäller Vällingby sim- och idrottshall där 
Nälsta och Åkeshov kommer bli aktuell i evakueringen. Utifrån 
den tidplan som är lagd kommer Gjutmästaren vara en viktig 
förutsättning för att kunna evakuera bl.a. bordtennisen och 
kampsporten. 
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§ 23.  
Övrigt 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
lämnar följande skrivelse som Anna Cederschiöld Stuart m.fl. 
(M) ansluter till: 
 
Skrivelse om tillgång till omklädningsrum toaletter 
Fotboll är den idrott som är populärast att utöva bland både 
pojkar och flickor i Stockholm. Dock är könsfördelningen bland 
nyttjandet av fotbollsplaner 75 procent pojkar och 25 procent 
flickor. Idrottsnämnden ska ha särskilt fokus på de prioriterade 
grupperna där flickor ingår och göra särskilda satsningar för att 
stimulera flickor till fysisk aktivitet. Eftersom vi vet att fotboll är 
den sport som lockar flest tjejer i både mellanstadieålder och 
högstadieålder måste arbetet med ett mer jämställt utövande av 
fotboll och fotbollsplaner vara prioriterat. 
 
För att få fler flickor att börja spela fotboll och för att få redan 
aktiva flickor att stanna i fotbollsrörelsen även efter puberteten 
måste vi arbeta utefter det vi vet är viktigt för tjejer på och runt 
fotbollsplanen. Vi vet till exempel att känslan av trygghet omkring 
idrottsanläggningar är extra viktigt för tjejer och vi måste därför 
planera och bygga anläggningar utifrån trygghetsaspekter. Vi vet 
också att tillgång till omklädningsrum och toaletter är något som 
är viktigare för flickor än för pojkar och som vi måste se till finns 
vid våra fotbollsplaner.  
 
Svenska fotbollsförbundet genomförde en undersökning 2021 
om hur till exempel menstruationen påverkar flickspelare, något 
som är direkt kopplat till tillgången till toaletter. Resultaten visade 
att hela 50 procent svarade att de blir negativt påverkade på 
olika sätt av sin menstruation. Svenska fotbollsförbundet 
påpekar sedermera att tillgången till toaletter är en viktig faktor 
för underlätta för flick- och damlagen. 
 
För att få en bild av hur stor bristen är på tillgång till 
omklädningsrum och toaletter borde idrottsförvaltningen 
inventera stadens alla fotbollsanläggningar för att se vilka platser 
det är som saknar detta. I vissa fall finns idrottshallar med 
toaletter och omklädningsrum i anslutning till fotbollsplaner men 
är låsta för både allmänhet och spelare. Vi undrar därför: 
 

1. Hur många av stadens fotbollsplaner har inte tillgång till 
närliggande omklädningsrum och toaletter som är öppna 
för bokade tränings- och matchtider? 
 

2. Vilka fotbollsplaner är det specifikt som saknar tillgång till 
omklädningsrum och toaletter? 

 
3. Vad ämnar vänstermajoriteten att göra för att skapa 

bättre förutsättningar för flick- och damlag när det 
kommer till omklädningsrum och toaletter på de ställen 
där det saknas? 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredande. 
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Vid protokollet 
 
Marie Norrberg
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